

بطاقة الباقية	
اسم الباقية	عرض باقة جوي هايبرد 70
مدة العرض	
الإضافات	10 جيجا بيانات سوشال للإستخدام على (واتساب، فيسبوك، تويتر، انستقرام، سناب شات، يوتيوب، تليقرام) الاتصال إلى أرقام (9200) مضمنة في الدقائق المحلية المتاحة في العرض
الاستثناءات	احتساب المكالمات على رموز النفاذ القصيرة المكونة من ثلاثة الى ستة أرقام حسب تعرفه المكالمات داخل الشبكة ما عدا أرقام الطوارئ (مجانا). تعرفه المكالمات على أرقام مراكز خدمة عملاء المشغلين الاخرين: 55 هللة للدقيقة. تعرفه المكالمات على الرقم (905) : 2 ريال للمكالمة
الالتزامات	-
حد الاستخدام العادل	الكمية
	لا يوجد
وحدة التحاسب	السرعة
	لا يوجد
	مكالمات صوتية
	بيانات
	لكل 1 ثانية 1 ثانية أو أقل = 1 ثانية
	لكل 1 كيلوبايت 1 كيلوبايت أو أقل = 1 كيلوبايت

Package Card		
Package Name	SIM70 Hybrid offer	
Duration		
Additions	10GB Social to access (WhatsApp, Facebook, Twitter, Instagram, Snapchat, YouTube & Telegram) Calling 9200 numbers is part in local minutes	
Exclusions	Call tariffs for short access codes consisting of 3 to 6 digits are calculated by calling within the network, except for emergency numbers (for free). All tariffs to customer care center numbers for other operators (55 Halalas per minute). Call tariff on the number 905: 2 riyals per call.	
Commitments	-	
Fair Usage Policy	Quantity	Not applicable
	Speed	Not applicable
Unit Price	Voice calls	For every 1 second 1 second or less = 1 second
	Data	For every 1 KB 1 KB or less = 1 KB